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Interpelacja dotyczy: ulicy Żywokostowej i dojazdu do nowo budowanego osiedla 

deweloperskiego na Umultowie.  

 

Na Umultowie budowane jest nowe osiedle deweloperskie, które powstaje pomiędzy ul. 

Zagajnikową a Żywokostową. Obsługa inwestycji odbywa się ul. Żywokostową. Jest to mała, 

nieutwardzona, wąska uliczka, która dotychczas prowadziła jedynie do posesji. W  obecnej 

sytuacji rozjeżdżana jest przez ciężki sprzęt, który pozostawia ulicę w stanie krytycznym, bez 

możliwości przejścia, a nawet przejazdu przez samochody osobowe. W imieniu mieszkańców 

proszę, aby Zarząd Dróg Miejskich podjął działania, bądź zobligował dewelopera do tego, aby 

na ulicy Żywokostowej położyć płyty betonowe, tak aby ciężki sprzęt nie rozjeżdżał ulicy, a 

piesi mogli swobodnie dojść do swoich domów.  

 

Mieszkańcy informują, że deweloper ostatnio dojeżdża do inwestycji również od ulicy 

Zagajnikowej, przez miejską działkę. Czy dostałam odpowiednią zgodę na taką obsługę?  

 

 

 

Poniżej zdjęcia obrazujące sytuację. 

 

 

 

 



 

Ulica Żywokostowa  

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Ulica Zagajnikowa i nielegalny wjazd 
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Z wyrazami szacunku, 

Maria Lisiecka- Pawełczak 


